
Frågor till HSS brukarråd 5 maj 2022 
 

Från Britt Artursson, SRF Skaraborg 

 

När kommer tvånget på sjukreseintyg för personer med färdtjänst tas bort? 

 

Regionfullmäktige beslutade i november 2021 att återgå till tidigare regler som innebär att personer 

med färdtjänst per automatik kan använda sjukresetaxi. Frågan är bara när det kommer att 

genomföras. 

Svar från Ekonomiservice: 

Beslutet är taget att färdtjänsttillstånd skall gälla som underlag för sjukresetaxi kommer träda i kraft 

1 juli 2022.  

Beslutet är dokumenterat i Protokoll från hälso- och sjukvårdsstyrelsen, 2022-01-13. Diarienummer 

HS 2021-01272. 

 

Tidigare frågor som inte har besvarats 
 

Hur det går med frågan om syn och hörselinstruktörer. Kan regionen ge detta uppdrag 

till kommunerna? (Camilla Svensson) 

 

 

 

Utklipp från mötet i december som vi kanske behöver stämma av med Pär och återkoppla till 

mötet i maj; 

Risk- och konsekvensanalys (ROK) Kent, Avser en omorganisering i Borås, gällande patientgruppen 

diabetes. Hur påverkar omorganiseringen patientgruppen?  

Beslut: Pär tar vidare frågan till styrelsen.  

 

Upphandling, specialmottagningar i Dalsland Bäckefors,  

En rad kring Endokrina finns inte längre med i upphandlingen.  

Beslut: Pär kollar med nämnden som sitter med upphandlingen. 

 

I alla nya hörapparater finns inbyggda batterier som är uppladdningsbara. Vad händer med 

rättviseavgiften som finns för lösa batterier, om alla har batterier kommer bli uppladdningsbara? 

Beslut: Pär tar med sig frågan.   Nu kompletterat med: (Se länk och punkt 4.; Regionstyrelsen 29 mars 

2022 - Västra Götalandsregionen (vgregion.se). 

 

Digitala kallelser inom hörsel och syn. Habilitering och hälsa kommer vara först ut i Millenium och 

kallelserna är inte i punktskrift och finns ingen rad gällande hjälpmedel som man får förskrivet. 

https://www.vgregion.se/aktuellt/aktuella-beslut-fran-regionfullmaktige-och-regionstyrelsen/beslut-i-regionstyrelsen/regionstyrelsen-29-mars-2022/
https://www.vgregion.se/aktuellt/aktuella-beslut-fran-regionfullmaktige-och-regionstyrelsen/beslut-i-regionstyrelsen/regionstyrelsen-29-mars-2022/


Elaine, lyfter upp att det är viktigt att ni måste ta hänsyn till de grupper som inte är digitaliserade, 

lyhörd för individens behov. Diskriminering uppkommer, hänvisar till Socialstyrelsens rapport. 

I det nya journalsystemet Millenium borde patienten kunna välja hur man få till sig kallelser, 

önskemål från gruppen utifrån ovanstående dialog, bjuda in en objektspecialist inför ett kommande 

möte 2022. Beslut: Sylvia och Erika, tillsammans med Pär försöker boka in lämplig person och 

välkomnar Mattias igen till ett senare möte. 

 

 


